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Sitno, 13 listopada 2014 roku 
 

ST.0002.VI.53.2014 
 

 

Protokół Nr LIII/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 13 listopad 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2015 r, 

- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie gminy Sitno na 2015 r, 

- w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Sitno, 

- w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2015, 

- w sprawie określenia zasad ustalenia i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek 

opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, 

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/233/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 grudnia 2013 r. 

w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021, 

- w sprawie zmiany Uchwały nr LII/301/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Sitno 

na rok 2015. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 



2 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad LIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Sekretarza 

Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią 

kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz Panią Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor CKzB 

w Sitnie, a także Panią Edytę Kuszner-Budzińską reprezentującą Kancelarie 

Doradztwa Gospodarczego Anety Kowalczuk z Włodawy. Obrady rozpoczęły 

się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 16
50

. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są 

do niego uwagi. 

Pan Sekretarz poinformował, że nie będziemy  podejmować uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały nr LII/301/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 

25 września 2014 r. w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno" 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Sitno na rok 2015, jednak 

w jej miejsce należy ująć w porządku obrad uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

XLI/232/2013 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na 2014 rok.  

  Pan Przewodniczący dodał, że w programie sesji należy jeszcze ująć 

informację z Urzędu Skarbowego dotyczącą złożonych oświadczeń 

majątkowych przez Państwa Radnych. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z ww. 

zmianami  jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Dalej Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne 

quorum potrzebne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Pani Edycie Kuszner-

Budzińskiej. 

Pani E. Kuszner-Budzińska omówiła zakres działania Kancelarii 

Doradztwa Gospodarczego, która zajmuje się, pomocą pozyskiwaniem środków 

unijnych dla rolników głównie z PROW. (kopia materiałów stanowi załącznik 

do dokumentacji z sesji. 

 
 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

 

1) Uchwała nr LIII/307/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
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podatku rolnego na 2015 r. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że stawka pozostała na tym samym poziomie 

jak była ustalana w ubiegłym roku na rok 2014. 

Pan Wójt dodał, że ogólnie wszystkie opłaty chcemy utrzymać bez zmian 

tak jak były przyjęte na rok 2014. 

Pan Pawlicha zapytał, jaka jest procentowa płatność podatku w gminie. 

Pan Wójt odpowiedział, że wpłaty podatku po trzecim kwartale wynoszą 

ogólnie w gminie około 80%. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za i 1 

głosie wstrzymującym się. 

 

 

2) Uchwała nr LIII/308/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Sitno na 2015r. 

 

 

Pan Wójt powiedział, że stawki utrzymujemy na poziomie roku 2013 

i 2014. 

Pan Juszczak poinformował, że ministerialna stawka w § 1 pkt. 5 wynosi 

mniej  niż u nas przyjęta. W związku z powyższym przejęto stawkę 5.60 

  

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała nr LIII/309/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie 

gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w uchwale pojawił się nowy punkt grunty 

sklasyfikowane jako dr, nie stanowiące dróg publicznych. Chodzi tutaj o część 

dróg gminnych ( drogi dojazdowe do pół). W tej chwili będziemy musieli 

wykazać te drogi i zwolnić od podatku.  

Pan Wójt dodał, że z tego tytułu na pewno zmniejszą nam subwencję. 
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała nr LIII/310/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2015. 

 

Pan Pawlicha zapytał,: „jaka jest płatność podatku drogowego?” 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości podatek jest zapłacony, 

poszły również upomnienia do tych, którzy nie zapłacili.  

Pan Pawlicha powiedział,: „(…) że dwa tygodnie temu prosił o wykaz 

wszystkich samochodów jakie są zarejestrowane na terenie gminy, jednak nie 

otrzymał takiego wykazu. Dlaczego?” 

Pan Wójt wyjaśnił,: „(…) że Pan Bogdan nie przychodził do niego i nie 

poinformował, w jakim to celu, a nie może być to pierwsza lepsza osoba. Nie 

jest to komisja rewizyjna, ani komisja budżetowa, ani oświatowa”. 

Następnie Pan Wójt przedstawił wpływy z tytułu podatku transportowego. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za i 2 

głosach wstrzymujących się. 

 

5) Uchwała nr LIII/311/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie określenia zasad ustalenia i poboru oraz terminów płatności, 

wysokości stawek opłaty targowej i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała nr LIII/312/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

 

Pan Szajnoga zapytał jakie są koszty wodociągu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że w tej chwili trudno jest powiedzieć jakie są 

koszty w stosunku do wpływów za wodę, ponieważ w gminie nie jest 

prowadzona wyodrębniona księgowość kosztów związanych 
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z funkcjonowaniem Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa. 

  

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7) Uchwała nr LIII/313/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Wójt wyjaśnił jakich działek dotyczy uchwała. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

8) Uchwała nr LIII/314/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/233/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie. 

 

Pan Sekretarz omówił uchwałę i wyjaśnił między innymi, że zamiast 

obiecanej filii biblioteki w Stanisławce chcemy utworzyć punkt biblioteczny. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

9) Uchwała nr LIII/315/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Uchwałę szczegółowo omówiła Pani Skarbnik. 

Pan Sekretarz dodał, że Pani Skarbnik zebrała wszystko co było możliwe, 

aby pokryć oświatę. 

Pan Borowiec zapytał, czy kwota na Kornelówkę dotyczy punktu 

widokowego, czy zagospodarowania terenu przy szkole.  

Pan Sekretarz odpowiedział, że dotyczy i punktu widokowego 

i zagospodarowania terenu. 
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W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

10) Uchwała nr LIII/316/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

11) Uchwała nr LIII/317/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 13 listopada 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały XLI/232/2013 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2014 rok. 

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, w związku ze zmianami w uchwale budżetowej, 

musiała nastąpić zmiana ww. uchwały. 

Pan Pawlicha zapytał,: „o jaką kwotę się zwiększyły wydatki?”   

Pani Skarbnik odpowiedziała, że o 8766,40 zł. 

  

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, radnym co zostało zmienione w Uchwale nr 

LII/301/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 25 września 2014 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu Współpracy Gminy Sitno" z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy 

Sitno na rok 2015. 

 

Następnie Pan przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano dalsze obrady sesji zgodnie z przyjętym 

porządkiem. 

 W czasie przerwy na obrady sesji dołączył Radny Pan Piotr Palikot. 
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Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

 

1. Spółki wodnej ( wykonano drenaż w obszarze Stabrowa); 

2. Inwestycyjne (otrzymaliśmy już zwrot pieniędzy za budynek w Czołkach 

czekamy na kontrolę Kornelówki, roboty Muzeum w Cześnikach,  

zamontowano urządzenia siłowni w Jarosławcu, asfalt przy Gminie, solary 

w trakcie procedury podpisania umowy); 

3. Dróg (wykonano 250m asfaltu w Jarosławcu Reforma, wysypano gruz na 

niektórych odcinkach dróg gminnych); 

4. Gospodarcze ( wykonano kilka przepustów,) 

5. Zatok przystankowych w Jarosławcu; 

6. Instalacji solarnych (spotkania z mieszkańcami w poszczególnych 

miejscowościach); 

7. Obiektów gminnych ( wstawiane są okna i drzwi w Cześnikach- Kolonia 

Górna; 

8. Uroczystości obchodów 11 listopada; 

9. Biuletynu; 

10. Sportu ( mamy drużynę piłkarską kobiet w trzeciej lidze); 

11. Drugiej tury szczepień przeciwko rakowi szyjki macicy; 

12. Wyborów samorządowych. 

 

Pan Sekretarz dodał, że zrobiliśmy 5 dużych urn na wybory za około 800zł 

i 6 kabin. 

 

Pan Pawlicha zapytał,:  „jak wygląda kondycja finansowa na koniec 

kadencji?” 

Pan Wójt odpowiedział, że mamy około 6mln zł długu. 

 

  

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

 

Punkt został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 
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Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Jerzy Mazurek poprosił o wyrównanie drogi w Cześnikach koła Pana 

Łukasika, a także o wykoszenie rowów i przebranie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że drogi w miarę możliwości są równane 

gruzem, jednak brakuje nam środków na gruz. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że brakuje nam środków na materiał do 

wyrównywania dróg. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że została poprawiona droga 

w Jarosławcu Stara Wieś. 

Pan Gazda powiedział, że na Kolonii Sitno też trzeba poprawić drogę, 

a także zgłaszał wcześniej wycięcie krzaków na drodze koła Pana Sadlika. 

Pan Szajnoga podziękował za cząstkową drogę w Jarosławcu i za zatoki 

autobusowe przy drodze krajowej, jednak dalej nie została zrobiona droga 

w Jarosławcu Stara Wieś. 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie został jeszcze skończony projekt tej drogi, 

dlatego też nie została ona m.in. zrobiona. 

Pan Szajnoga powiedział, że zatoka naprzeciwko Pana Łygasa  nie została 

do końca dobrze zrobiona, ponieważ brakuje około 4m chodnika 

umożliwiającego przejście do drogi na kolonię. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że ten brakujący chodnik koła młyna będzie 

dokończony około 16m, tak samo, jeśli chodzi o chodnik przy osiedlu, to 

wszystko będzie podniesione do góry podsypane i wyrównane ponieważ tam 

jest zaniżone. 

Następnie Pan Szajnoga poprosił o wykoszenie rowu jak się jedzie do Pana 

Ryszczuka, ponieważ w zimie tam dalej będzie zawiewać. 

Dalej Pan Szajnoga powiedział, że kadencja mija, a u Pana Panasa dalej 

brama jest zamknięta.  

Pan Wójt powiedział, że  jest jednak szansa, na wykonanie drogi na 

odcinku Jarosławiec Stara Wieś w kierunku Majdanu, ponieważ jest to droga 

strategiczna, która w dużej mierze odciąża krajówkę i druga droga to Rozdoły 

kierunek Horyszów Polski. 

Pan Pawlicha podziękował, za cztery lata współpracy i za to co zostało 

zrobione w jego miejscowości oraz przeprosił jeśli kogoś obraził. 

Pan Jerzy Mazurek również podziękował za współprace i powiedział, że 

w cale tak mało nie zostało zrealizowane przez te lata. 

Pan Sekretarz powiedział, że jak sobie przypomniał początki jak było 

w szkołach, a jak jest teraz oraz wiele innych rzeczy to jednak wiele się zrobiło 

w miarę możliwości. 
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Dalej Pan Sekretarz podziękował Radnym za współpracę.  

Pan Borowiec poprosił o poprawę drogi do Pani Romaniukowej, a także o 

wycinkę krzaków od strony Pana Dudka. 

Następnie Pan Borowiec podziękował wszystkim za współpracę i życzył 

szczęścia tym, którzy startują. 

Pani Ostapińska także podziękował za czteroletnią współprace oraz za 

rzeczy, które zostały zrealizowane.  

Ponadto Pani Ostapińska powiedziała, że na koniec  kadencji miałaby 

czyste sumienie jakby dokończono boisko w Stabrowie oraz poprawiono wyjazd 

z ich drogi na drogę powiatową, chodzi konkretnie o utwardzenie. 

Pan Wójt podsumował wieloletnią pracę na stanowisku Wójta, osiągnięcia, 

realizację różnego rodzaju inwestycji tj.: telefony, gazociąg, drogi, sieć 

wodociągowa, oświetlenia uliczne, kanalizacja, różnego rodzaju obiekty, 

rozbudowa szkół, sale gimnastyczne, przejęcie placów buraczanych, scalanie 

gruntów i wiele innych inwestycji. 

Następnie Pan Wójt podziękował wszystkim Radnym, Pani Skarbnik, Panu 

Sekretarzowi, strażakom, pracownikom urzędu, Panu Przewodniczącemu 

i wszystkim współpracownikom oraz przeprosił jeśli kogoś obraził, a także 

życzył szczęścia tym, którzy kandydują w wyborach. 

 

Dalej Pan Przewodniczący poinformował, że Pan Miszczuk otrzymał 

odpowiedz na pismo z poprzedniej sesji, a następnie odczytał to pismo. 

Kolejno Pan Przewodniczący odczytał następujące pisma: 

- Od Pani Grażyny Blaszki w sprawie wykonania rowu  wzdłuż drogi. 

-  Pismo z Urzędu Skarbowego w sprawie oświadczeń majątkowych. 

 

Na koniec Pan Przewodniczący powrócił do czasów z lat 90-tych, kiedy 

nastąpiła zmiana systemu mówiąc jakie były trudne początki z kierowaniem 

radą.  

Następnie Pan Przewodniczący serdecznie podziękował Panu Wójtowi, 

który odchodzi już z funkcji Pana Wójta za te wszystkie lata pracy, które 

praktycznie poświęcił całe życie dla mieszkańców tej gminy oraz wszystkim 

współpracownikom za współpracę. 

 

   

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr LII/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 
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Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 13 głosach za i 2 głosie wstrzymującym się. 

 

Pan Wójt wręczył Panu Przewodniczącemu  grawer z podziękowaniami  za 

20 letnią współpracę w imieniu wszystkich współpracowników i radnych.  

 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


